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1. Vilka var de huvudsakliga kursvärderingsresultaten? 
 
De studenter som svarade på kursutvärderingen var generellt nöjda med kursen (100% av 
deltagarna bedömde kursen som bra eller mycket bra)! Kursens mål uppfylldes till hög/mycket hög 
grad och de flesta tyckte att nivån anpassats till förkunskaperna (33% instämmer nästan helt/58% 
instämmer helt) och att tentamen var relevant i förhållande till kursmålen (75% instämmer helt). 
Bemötandet som studenterna fick under kursen bedömdes som mycket bra (92%). Kursen 
fungerade väl organisatoriskt och administrativt (100% bra/mycket bra) och kursen fick beröm för 
att varit välplanerad och fungerat bra. Kursplattformen Cambro användes för uppladdning av 
studiematerial och inspelade video‐quiz, samt för kommunikation och det fungerade väl.  
 
Årets kurs var fördelad över två och en halv vecka (med flera helgdagar) vilket var en förbättring 
jämfört med tidigare år då kursen schemalagts under två veckor. Till skillnad från tidigare år var 
det färre kommentarer om att kursen var för kort.  Vi har arbetat för att ytterligare anpassa nivån 
på föreläsningarna för studentgruppen och föreläsningarna bedömdes jämnare än tidigare år. 
Majoriteten av föreläsarna bedömdes som bra/mycket bra och föreläsningarnas innehåll var 
intressant. Den rekommenderade referenslitteraturen var det få som hade läst, anledningen var 
sannolikt brist på tid och en inställning att föreläsningsanteckningarna var tillräckliga. Många 
önskade tydligare målbeskrivning. 
Webjump‐gruppövningen var uppskattad och de önskade om möjligt fler sådana lär‐tillfällen. 
Svarsfrekvensen var lägre (52%) än tidigare år (>70%) trots påminnelse om betydelse av att fylla i 
kursutvärderingen. 
 
Svarsfrekvens kursutvärdering 52% (12/23) 
 

2. Utifrån kursvärderingsresultaten ‐ vilka förändringar är genomförda/planeras? Hur har 
återkopplingen till studenterna på kursen skett? 
 
Webjump‐gruppövningen var uppskattad och vi ska se över möjlighet att ev. lägga in ett ytterligare 
gruppövnings‐moment. Önskan om tydligare målbeskrivning har lyfts av flera studenter men vi 
bedömer föreläsningarnas innehåll som vägledande för studier då de representerar ett anpassat 
och relevant urval från respektive ämnesområde. Vi hänvisar fortsatt till de övergripande 
kursmålen i kursplanen och till föreläsningarnas innehåll. 
 
Ett önskemål var att alla föreläsare ska skriva sina ppt‐filer på svenska, samt att ange svenska ord 
för latinska uttryck på ppt filerna. Vi kommer att uppmuntra till detta, men påminner om vikten av 
att delta vid föreläsningarna och att ta hjälp av de medicinska ordböcker som vi hänvisat till. 
  
I övrigt planeras inga större förändringar av kursen då den fungerat väl och varit uppskattad av 
studenterna.   
 
Återkopplingen till studenterna kommer att ske via denna utvärderingsrapport som görs tillgänglig 
på kurswebben i Cambro samt via logopedprogrammets hemsida. 


